
Zápis z výborové schůze TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s.  

konané dne 17.3.2023 

 
Přítomni: Šťastný, Paloušová, Popek, Hlaváč ml., Prokůpek, Nechanský, Polanecký, Šrámek  

Omluveni: Hlaváč st. 

Neomluven:  

Přizváni: Patočka, Havlíček David 

 

Pověřen zápisem: Patočka 

Ověření zápisu: Nechanský, Popek 

 

Program: 

1. Řešení otázky areálu Kamenec (diskuze k následujícím bodům – odpovědný zaměstnanec za toto 

středisko, vytvoření pracovní skupiny, náplň skupiny a odpovědného zaměstnance, pravomoci 

skupiny a odpovědného zaměstnance, rozpočet na odpovědného zaměstnance, rozpočet na činnost 

pracovní skupiny). Informace od jednatele TJ k platbám ve vztahu k firmě Snowhill Jizera, s.r.o. a 

pronajímatelům pozemků v areálu Kamenec. 

2. Kontrola zápisu z minulé výborové schůze. 

3. Rozpočet TJ na rok 2023. 

4. Zřízení webových stránek tjsokoljablonec.cz. 

5. Členské příspěvky. 

6. Dotace (Kabina 2021, vyúčtování dotací 2022, Dotace Libereckého kraje (Podpora sportovní činnosti 

dětí a mládeže ve sportovních organizacích 2023, Sportovní akce pro rok 2023). 

7. Informace od zástupců oddílů k uspořádaným akcím LEKI CUP (oddíl lyžařů), světový pohár a MČR 

v Pasekách nad Jizerou (oddíl skibobů), dětský karneval a výsledky mölkky (oddíl ASPV). 

8. Závěr a jmenování ověřovatelů zápisu. 

 

Bylo projednáno: 

 

1. Na úvod jednání, o otázkách řešení areálu Kamenec, jednatel TJ zopakoval svůj návrh, který byl 

představen na minulém jednání výkonného výboru 20.1.2023.  Tedy najít a ustanovit zaměstnance TJ, 

který si celou agendu spojenou s areálem Kamenec vezme na starosti. Tedy jak agendu současnou, 

která zajišťuje vše nutné k fungování smluvního vztahu se společností Snowhill Jizera, s.r.o. a 

pronajímateli pozemků v areálu Kamenec, tak i nutnou přípravu na budoucnost, kdy skončí smlouva se 

současným pronajímatelem areálu. Součástí návrhu jednatele TJ bylo i zřízení pracovní skupiny, která 

by měla mít na starosti zadávání úkolů novému zaměstnanci a kontrolu jeho činnosti. Na minulé schůzi 

navrhl výkonný výbor na novou pozici zaměstnance TJ pana Davida Havlíčka, který je předsedou 

oddílu lyžařů TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s. a má k činnosti v této problematice blízko. Dále 

výkonný výbor uložil jednateli TJ, aby pana Havlíčka písemně oslovil s touto nabídkou. Jednatel TJ 

pana Havlíčka oslovil, ale bohužel z důvodu pracovního zaneprázdnění tuto nabídku pan Havlíček 

odmítl. Nabídl se ale, že by byl součástí pracovní skupiny, která měla být součástí navrhovaného 

řešení. Z tohoto důvodu byl pan Havlíček pozván jako host na jednání výkonného výboru, aby osobně 

představil svou nabídku. Jelikož výkonný výbor nenalezl jinou vhodnou osobu na výše uvedený post 

zaměstnance v TJ, navrhl místopředseda TJ pan Nechanský zřízení pracovní skupiny bez ustanovení 

placeného zaměstnance. Kdy členové této skupiny budou řešit pouze agendu spojenou s budoucností 

areálu a vlastní práci s tím spojenou si rozdělí mezi sebou. Pan Havlíček nastínil svůj návrh, který již 

obsahoval konkrétní úkoly technického rázu a souhlasil s tím, že bude vedoucím této skupiny. Dále 

nabídl, že dalším členem této skupiny může být i jeho bratr Tomáš Havlíček. Pan Nechanský také 

nabídl své služby v rámci této skupiny a konkretizoval svou nabídku již úkolem, který si vezme na 

starosti. Výkonný výbor souhlasí se zřízením skupiny ve složení Havlíček David (vedoucí), Nechanský 

Jan, Havlíček Tomáš. V případě potřeby lze tuto skupinu (po projednání na VV) rozšířit o další členy. 

Činnost skupiny bude koordinovat ustanovený vedoucí. V případě, že bude nutné některé úkony hradit 

třetí straně, seznámí předem vedoucí skupiny jednatele TJ, o jaký úkon se jedná a v jaké výši bude 

nutná úhrada. Jednatel TJ toto projedná v rámci výkonného výboru nebo zrychleně mailem se členy 

výkonného výboru a nechá tuto úhradu výkonným výborem odsouhlasit. Výkonný výbor souhlasí do 



budoucna s možnou odměnou pro členy této skupiny za odvedenou práci. Jednatel TJ na závěr tohoto 

jednání uvedl, že i přes zřízení této skupiny, vidí jako nejlepší řešení vytvoření nového pracovního 

místa, kdy zaměstnanec by měl na starosti jak agendu současnou, tak agendu spojenou s budoucností 

areálu. Zřízení této skupiny není v rozporu se zřízením této pracovní pozice. 

2. Z důvodu časového skluzu přesunuto na příští jednání výkonného výboru. 

3. Z důvodu časového skluzu přesunuto na příští jednání výkonného výboru. 

4. Jednatel TJ seznámil členy výkonného výboru se zprovozněním nových webových stránek TJ 

tjsokoljablonec.cz. Vyzval členy výkonného výboru, aby pokud možno v co nejkratší době doplnily 

všechny údaje ke svým oddílům na těchto webových stránkách a zasílali další podněty na vylepšení 

těchto stránek. 

5. Z důvodu časového skluzu přesunuto na příští jednání výkonného výboru. 

6. Z důvodu časového skluzu přesunuto na příští jednání výkonného výboru. Jednatel TJ pouze 

informoval členy výkonného výboru o problémech spojených s dotací Kabina 2021. 

7. Z důvodu časového skluzu přesunuto na příští jednání výkonného výboru. 

8. Výkonný výbor zadal jednateli TJ, aby navrhl, pokud možno v co nejkratší době nový termín na 

jednání výkonného výboru. Ověřovateli zápisu byli stanoveni pan Nechanský a pan Popek. 

 

      

  

Zapsal: Jaromír Patočka      Jednatel TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s. 

 

 

 

 

Ověření zápisu:  Nechanský Jan 

 

 

 

    Popek Ivoš 


